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RRM.0002.7.2024 

 

Protokół  

VII Sesji Rady Miejskiej we Wschowie  

z dnia 29 października 2024 

 
Obrady rozpoczęto 29 października 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 

10:42 tego samego dnia. 
 

 
W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 
 

Obecni: 
 

1. Władysław Brzechwa 
2. Michał Drobnik 
3. Maciej Gała 

4. Dawid Jastrzębski 
5. Halina Kaczmarek 

6. Hanna Knaflewska-Walkowiak 
7. Jacek Kowalczyk 
8. Aleksandra Kozłowska 

9. Krzysztof Michalewicz 
10.Agnieszka Nachaj 

11.Tomasz Ratajczak 
12.Tadeusz Sobczuk 

13.Marek Szewczyk 
14.Łukasz Winiarski 
15.Krystyna Zacharczuk 

 
 

Goście: 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny 
Sekretarz Miasta i Gminy Wschowa Agata Michałowska 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak 
Radca Prawny mec. Katarzyna Dudziak 

Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych Monika Bober 
Dyrektor Biura Inwestycji i Infrastruktury Jolanta Jaromin - Mazur 
Dyrektor Biura Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości Joanna Kołodziej 

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Agnieszka Wtykło 
Kierownik Referatu Rozwoju Agnieszka Tomczak 

Kierownik Referatu Spraw Społecznych Monika Leisner - Paliwoda 
p. o. Dyrektora Centrum Kultury i Rekreacji Artur Obuchowicz 
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1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM otwarła obrady VII Sesji Rady Miejskiej we Wschowie, powitała 

wszystkich obecnych Radnych, pracowników urzędu i gości i poprosiła o sprawdzenie 
kworum. 
 

Głosowano w sprawie 
Sprawdzenie obecności. 

 
Wyniki głosowania 
OBECNY: 14, NIEOBECNY: 1 

 
Wyniki imienne 

OBECNY (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 

Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 
Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

NIEOBECNY (1) Tomasz Ratajczak 
 

2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM zgłosiła wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu w brzmieniu: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 
warunków i trybu finansowania zadań z zakresu wspierania rozwoju sportu  

w klubach sportowych w Gminie Wschowa” i dodała, że projekt jest procedowany 
wraz z autopoprawką. 
 

Głosowano wniosek w sprawie 
Wniosek formalny Przewodniczącego Rady Miejskiej Hanny Knaflewskiej – 

Walkowiak o wprowadzenie do porządku obrad punktu w brzmieniu: „Podjęcie 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu finansowania 
zadań z zakresu wspierania rozwoju sportu w klubach sportowych w Gminie 

Wschowa”. 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne 

ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 
Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Ratajczak 
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3. Przyjęcie protokołu VI Sesji Rady Miejskiej. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała o podpisaniu protokołu, który jest dostępny 

online i w Biurze Rady. 
 
 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Wschowa  
w okresie międzysesyjnym. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że Radni otrzymali sprawozdanie. 
 

 
5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM przedstawiła informację o złożonych przez Radnych Rady 
Miejskiej we Wschowie, w 2024 roku oświadczeniach majątkowych.  

Przewodnicząca dodała, że po otrzymaniu analizy oświadczeń majątkowych z Urzędu 
Skarbowego Radni zostaną o tym fakcie poinformowani. 

 
 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 
2023/2024. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 
powiedział, że na Komisję Oświaty zostali zaproszeni wszyscy Dyrektorzy placówek 
oświatowych; dodał, że odbyła się szeroka dyskusja, Radni poznali potrzeby szkół  

i  Dyrektorów. Przewodniczący wyraził nadzieję na owocną współpracę z nową 
Dyrektor Biura Oświaty i Spraw Społecznych Panią Moniką Bober. 

 
 
7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy 

Wschowa na 2024 rok. (druk 51) 
 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca RM poinformowała, że projekt jest procedowany wraz z dwoma 
autopoprawkami. 

Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak powiedziała, że pierwsza 
autopoprawka została omówiona na Komisji, a druga zawiera zmiany zgłoszone po 

zakończeniu posiedzenia. Skarbnik omówiła zmiany zawarte w drugiej autopoprawce 
do projektu uchwały. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę budżetową Miasta i Gminy Wschowa  
na 2024 rok (druk 51) 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne 

ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 

Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 
Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Tomasz Ratajczak 
 

 
8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024 – 2031. (druk 52) 
 
Skarbnik Miasta i Gminy Wschowa Justyna Staszak omówiła zmiany będące 

konsekwencją zmian w drugiej autopoprawce do uchwały budżetowej. 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Tadeusz Sobczuk  
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2024 - 2031 (druk 52) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne 

ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 
Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 

PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Ratajczak 
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9. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Gminy Wschowa na lata 2025-2030. (druk 44) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 
Rewitalizacji Gminy Wschowa na lata 2025-2030 (druk 44) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne 

ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 

Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Ratajczak 

 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie opinii dla projektu lasów ochronnych.  

(druk 45) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie opinii dla projektu lasów ochronnych (druk 45) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne 
ZA (14) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 

Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 
Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Tomasz Ratajczak 
 
 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Zmiana 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wschowa  
i terenów funkcjonalnie z nim związanych - część zachodnia”. (druk 46) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały.  
 

Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Zmiana miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Wschowa i terenów funkcjonalnie z nim 

związanych - część zachodnia” (druk 46) 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne 
ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 

Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Ratajczak 

 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Zmiana 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wschowa  

i terenów funkcjonalnie z nim związanych - część południowa”. (druk 47) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Władysław Brzechwa 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
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Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego pn. „Zmiana miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Wschowa i terenów funkcjonalnie z nim 
związanych - część południowa” (druk 47) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne 
ZA (14) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 

Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 
Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Tomasz Ratajczak 
 

 
13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu 
pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych  

z terenu Gminy Wschowa. (druk 48) 
 

W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 

przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
- Tadeusz Sobczuk 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego przedstawił pozytywną opinię 
Komisji w sprawie projektu uchwały. Radny odniósł się do zmiany stawki. 
 

Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy 
Wschowa. (druk 48) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne 
ZA (14) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 

Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 
Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) Tomasz Ratajczak 
 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
najmu pomieszczenia gospodarczego - komórki w trybie bezprzetargowym 

na czas nieoznaczony stanowiącego własność Gminy Wschowa. (druk 49) 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Władysław Brzechwa  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 
Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 
pomieszczenia gospodarczego - komórki w trybie bezprzetargowym na czas 

nieoznaczony stanowiącego własność Gminy Wschowa (druk 49) 
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne 
ZA (14) 

Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 
Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 

Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Ratajczak 

 
 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
użytkowania nieruchomości w trybie bezprzetargowym na czas 
nieoznaczony. (druk 50) 

W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa  

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użytkowania 

nieruchomości w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony (druk 50) 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne 
ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 

Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Ratajczak 

 
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych  

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 

oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 
Wschowa (druk 53) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Władysław Brzechwa 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Porządku Publicznego 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie 
Podjęcie uchwały w sprawie górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych lub 
osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu 

nieczystości ciekłych na terenie Gminy Wschowa (druk 53) 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne 
ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 

Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Ratajczak 
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17. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

warunków i trybu finansowania zadań z zakresu wspierania rozwoju sportu 
w klubach sportowych w Gminie Wschowa (druk 54) 

 
W dyskusji wzięli udział: 
- Łukasz Winiarski 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Spraw Socjalnych 
przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie projektu uchwały i odniósł się do 

zaproponowanych w regulaminie zmian. 
- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
W opinii Przewodniczącej Rady Miejskiej zmiany w regulaminie są konieczne. 

 
Głosowano w sprawie 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia warunków i trybu 
finansowania zadań z zakresu wspierania rozwoju sportu w klubach sportowych  
w Gminie Wschowa (druk 54) 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne 
ZA (14) 
Władysław Brzechwa, Michał Drobnik, Maciej Gała, Dawid Jastrzębski, Halina 

Kaczmarek, Hanna Knaflewska-Walkowiak, Jacek Kowalczyk, Aleksandra Kozłowska, 
Krzysztof Michalewicz, Agnieszka Nachaj, Tadeusz Sobczuk, Marek Szewczyk, 

Łukasz Winiarski, Krystyna Zacharczuk 
PRZECIW (0) 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
NIEOBECNI (1) Tomasz Ratajczak 

 
 
18. Wnioski i informacje. 

- Hanna Knaflewska-Walkowiak 
Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała Radnym za prowadzenie dyskusji  

na komisjach. 
 
W dyskusji wzięli udział: 

- Tadeusz Sobczuk 
Przewodniczący Komisji Budżetu i Majątku Gminnego poprosił Burmistrza  

o  przedstawienie harmonogramu budowy ścieżki rowerowej do Lginia. 
Zastępca Burmistrza Marek Kraśny udzielił odpowiedzi na pytanie Radnego. 
- Halina Kaczmarek  

Radna zwróciła uwagę, że jest potrzeba zabezpieczenia dodatkowego ratownika przy 
niestrzeżonym odcinku plaży w Lginiu. 
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19. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej 
podziękowała Radnym za udział w obradach i zamknęła VII Sesję Rady Miejskiej we 

Wschowie. 
 

 

 Przewodniczący 
Rady Miejskiej we Wschowie 

  
 

     /-/  Hanna Knaflewska – Walkowiak 

 
 

 Transmisja online: Transmisja VII Sesji Rady Miejskiej we Wschowie 
 
 

 
Przygotował(a): Anna Safiańczuk 

Starszy Inspektor ds. Obsługi Rady Miejskiej we Wschowie 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

https://wschowa.esesja.pl/transmisja/59000/viiasesjaaradyamiejskiejaweawschowie.htm

